
                         

            

Motie concretisering prioriteiten en planning fietsplan 

De gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen op 21 september 2023,

Constaterende dat:
• het Fietsplan een prioriteitenlijst voor verbeteringen aan het fietspadennetwerk aangeeft op 

basis van de technische kwaliteit en klachten vanuit gebruikers;
• de prioritering vooral wordt uitgewerkt in afzonderlijke investeringskredieten die bij de 

gemeenteraad worden aangevraagd, waardoor er ad hoc wordt besloten over projecten.

Overwegende dat:

• civieltechnische werkzaamheden vragen om inzicht in kosten en looptijd voor de gemeenteraad;
• er sprake is van budgettaire druk en tekorten waardoor de voorbereiding, planning en uitvoering 

van werkzaamheden onder druk kan komen te staan;

Verzoekt het College om:
• voor de begroting 2025 aan de gemeenteraad een duidelijke prioriteitenlijst met benodigde 

budgetten, financiering en tijdspad te overleggen op basis waarvan de raad kan bepalen welke 
projecten de komende jaren worden uitgevoerd;

• bij het opstellen van deze prioriteitenlijst inzichtelijk te maken welke kwaliteitsverbeteringen 
worden beoogd en welk kwaliteitsniveau we daarmee (willen) bereiken, waarbij er in ieder geval 
wordt uitgegaan van asfaltering van de drukste routes tenzij er sprake is van een complexe 
ondergrondse infrastructuur;

En gaat over tot de orde van de dag,

GroenLinks – Maarten van ’t Eind
D66 – Wemke van der Weij
VVD – Jordy Loof
PvdA – Erik van der Veer
PG&R – Mohamed El Majjaoui
WIJ. – Tinus Kaffa


